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Zápis ze zasedání 
Zastupitelstva města Kosmonosy 

č. 8/2020 ze dne 25.11.2020 
 
 
 

1) Zasedání zahájeno v:  18:00     hodin  
 
 

Přítomni: PharmDr.Masarčík, Judr.Řípa, Mgr.Boubín, ing.Zedník, Bc.Křížková, 
Mudr.Stegerová,ing.Blecha,Mgr.Petráš, Baboráková,Fišer,Vais, Macoun,Štěpánek  
Nepřítomni: Mudr.Čepelík.,doc.Mudr.Horák DrSc 
Omluveni: ing.Janeček,ing.Müller 
 
Volba návrhové komise 
Ing.Josef Zedník Pro: 13 Proti:   0 Zdržel se: 0 
Mgr.Petr Boubín Pro: 12 Proti:   1 Zdržel se: 0 / ing.Zedník/ 
 
 
Volba ověřovatelů zápisu:  
Bc.Jana Křížková Pro: 12 Proti:     0  Zdržel se: 1/Bc.Křížková/  
Vladimír Fišer Pro: 12 Proti:    0 Zdržel se:1/Fišer/   
 
 

 Program zasedání: 
2) Odsouhlasení programu 
3) Návrh č. 50/2020 – Návrh rozpočtových opatření č.20,č.21,č.22 
4) Návrh č. 51/2020 – Schválení podání žádosti o dotaci na rekonstrukci místních komunikací 

v lokalitě pod zámkem - III.etapa 
5) Záležitosti vzniklé po odeslání pozvánky 
6) Informace starosty 
7) Interpelace zastupitelů 
8) Diskuse 
9) Závěr 

 
 

2) Odsouhlasení programu: 
 
 
Pro: 13 / PharmDr.Masarčík, Judr.Řípa, Mgr.Boubín, ing.Zedník, Bc.Křížková, 
Mudr.Stegerová,ing.Blecha,Mgr.Petráš, Baboráková,Fišer,Vais, Macoun,Štěpánek/ 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
 
Program zastupitelstva města Kosmonosy byl odsouhlasen. 
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Po odsouhlasením programu provedl p. ing.arch Marek / společně s p. Eismanovou a p.Douchou/ prezentaci 
projektu „Koupaliště přírodní BIOTOP“- projekce + průvodní slovní komentář a videoprezentace s následnou 
možností dotazů a zapojení se do diskuze, vše podrobněji viz.zvukový záznam + prezentace bude zveřejněna 
v dohledné době webovou formou/souhrnou/ na webu města Kosmonosy. 
 
Do diskuze na toto téma se zapojil i p.ing. Michal Čapek  z Nadačního fondu Škoda Auto, poděkoval městu 
Kosmonosy a zdůraznil, že nadační fond bude tyto projekty podporovat a také se podílet na 
spoluprojektování a podpoří Město Kosmonosy maximálně v realizaci tohoto projektu. 
 
Mudr.Stegerová vznesla dotaz na p. ing.arch.Marka ohledně spodních vod  v projektu Biotopu. 
 
p.starosta města Kosmonosy PharmDr.Eduard Masarčík poděkoval Nadačnímu fondu za obrovský kus práce 
a intenzivní spolupráci , velmi kvituje již zrealizovaný projekt darování radaru Městu Kosmonosy a vyslovil 
veřejný příslib, že spolupráce bude i nadále pokračovat. 

 
V 18:06 přišel doc.Mudr.Horák DrSc -  je přítomno 14 zastupitelů 
V 18:19 přišel Mudr.Čepelík                - je přítomno 15 zastupitelů 
 
Prezentace p. ing.arch Marka  skončila v 19:04 hod. 
 
V 19:05 hod. vstoupil do diskuze statik s vyjádřením ohledně objektu č.p.10 v ul. Debřská a zhodnotil stav 
objektu jako havarijní a navrhl řešení situace s podpěrou objektu /technická četa bude neprodleně 
kontaktována a musí objekt zabezpečit po všech stránkách a zajistit bezpečnost obyvatel objektu/ 
 
p.starosta PharmDr.Eduard Masarčík společně s Judr.Ladislavem Řípou poskytli dolpńující informace 
viz.zvukový záznam. 

 
 
 
 

3) Návrh č. 50/2020 – Návrh rozpočtových opatření č.20,č.21,č.22 
 
Důvodová zpráva: 
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opravy : probíhá výměna topného systému ( kotle + ohřev vody , nikoliv radiátory ) po spuštění se dají 
očekávat technické komplikace , bude přetěsněno kanalizační potrubí nad kuželkářskou dráhou a dále 
byla provedena havarijní oprava sprch v částce převyšující 100 tis. Kč, z důvodu neodborně provedené 
stavby sprchového koutu s pěti sprchami ze strany sportovního klubu a při provedené havarijní opravě 
bylo zjištěno, že nebyly použity hydroizolační vrstvy bránící průsaku vody do kuželny 
Materiál : předseda SK  požaduje v porovnání s předchozími roky víc finančních prostředků na hnojivo, 
osivo a písek a na základě požadavku vedení města byly čerpány finanční prostředky z této položky na 
pořízení reklamních banerů na plot městského sportoviště a výměnu židlí v kuželně, přičemž s tímto 
nebylo počítáno v rozpočtu na rok 2020 

Na základě požadavku správního odboru předkládáme návrh rozpočtového opatření č. 20 rozpočtu 
schváleného na rok 2020 na navýšení provozních výdajů kapitoly Silnice na opravy místních 
komunikací: 
- sídliště pod koupalištěm – celková oprava silničního retardéru  
- místní komunikaci ul. Pod Koupalištěm u hotelu Galatea  – došlo k navýšení o 1.350 m2 živičné úpravy 
- na základě rozhodnutí vedení města byla provedena parkovací plocha v sídlišti Bradlecká, o výměře 
217 m2 
- došlo k navýšení rozsahu provedených prací na stavbě koupaliště okruh – prodloužení přístupové 
cesty  ke kempu o 240 m2,  
-  ul. Vrchlického sanace pláně – jílové podloží, sanace pláně v tloušťce 15 cm a změna konstrukce 
vozovky s využitím KSC o ploše 431 m2, realizace betonových obrub podél plotu přilehlých nemovitostí 
v délce 170 m 
- chodník v ulici Boleslavská – zvýšení šířky živičného pruhu vozovky podél obrubníku z 0,3 na 0,7 m, 
tzn. plocha 110 m2  
Financování se uskuteční z ušetřených investičních výdajů na akci II. etapa rekonstrukce lokalita pod 
zámkem a zvýšených příjmů z prodeje pozemku oproti schválenému rozpočtu.  
 
Návrh rozpočtového opatření č. 20: 
Příjmy: 
3639/3111      + 500.000,- Kč zvýšené příjmy oproti schválenému rozpočtu 
Výdaje: 
2212/6121     -1,300.000,- Kč snížení kapitálových výdajů 
2212/5171    + 1,800.000,- Kč navýšení oprav místních komunikací 
 
Na základě požadavku správního odboru předkládáme návrh rozpočtového opatření č. 21 rozpočtu 
schváleného na rok 2020 na navýšení kapitálových výdajů v kapitole Ostatní záležitosti pozemních 
komunikací z důvodu předfinancování dotace na akci II. etapa výstavby cyklochodníku Příčná – 
Radoučská spojka v roce 2020 z vlastních zdrojů. Dotace bude vyplacena na účet města až v roce 2021. 
Financování se uskuteční z rezervy finančních prostředků na běžných účtech z let minulých.  
 
Návrh rozpočtového opatření č. 21: 
Výdaje: 
2219/6121     + 6,300.000,- Kč zvýšení kapitálových výdajů 
Financování: 
8115              + 6,300.000,- Kč snížení finančních prostředků na BÚ 
 
Na základě požadavku správního odboru předkládáme návrh rozpočtového opatření č. 22 rozpočtu 
schváleného na rok 2020, které zahrnuje: 
I. navýšení provozních výdajů v kapitole Sportovní zařízení v majetku obce – městská sportoviště a to 
následovně: 
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Rada města návrh projednala dne 26.10.2020 a doporučila ke schválení. 

 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města Kosmonosy projednalo předloženou zprávu a   
I. schvaluje návrh rozpočtového opatření č. 20 na navýšení provozních výdajů kapitoly Silnice na opravy 
místních komunikací  
II. schvaluje návrh rozpočtového opatření č. 21 na navýšení kapitálových výdajů v kapitole Ostatní 
záležitosti pozemních komunikací z důvodu  předfinancování dotace na akci II. etapa výstavby 
cyklochodníku Příčná – Radoučská spojka v roce 2020 z vlastních zdrojů 
III. schvaluje návrh rozpočtového opatření č. 22 na navýšení provozních výdajů v kapitole Sportovní 
zařízení v majetku obce – městská sportoviště a navýšení výdajů na pojištění majetku 

 
 
Pro: 15/ PharmDr.Masarčík, Judr.Řípa, Mgr.Boubín, ing.Zedník, Bc.Křížková,Mudr.Čepelík, 
doc.Mudr Horák DrSc., Mudr.Stegerová ,ing.Blecha, Mgr.Petráš, Baboráková, Fišer, Vais, 
Macoun, Štěpánek/ 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
 
Návrh byl přijat.  
_____________________________________________________________________________ 
 
Návrh č. 51/2020 – Schválení podání žádosti o dotaci na rekonstrukci místních komunikací 
v lokalitě pod zámkem - III.etapa 

 
 
Důvodová zpráva návrhu:  
 

podání žádosti o dotaci na rekonstrukci místních komunikací v lokalitě pod zámkem - III.etapa 

z dotačního titulu Ministerstva pro místní rozvoj, z programu Podpora rozvoje regionů 2019+, 

podpora obcí s 3001 – 10000 obyvateli 

 

II. navýšení výdajů na pojištění majetku z důvodu ukončení stávajících smluv, které byly postupně 
v roce 2020 vypovězeny (úhrady proběhly ještě v roce 2020 - jedná se o pojištění vozového parku, 
movitých věcí v Loretě ) a uzavírání nových smluv na pojištění, které již byly uhrazeny (nová pojistka na 
vozový park , navýšení pojištění na další služební auto, pojištění odpovědnosti zastupitelů). Ke konci 
roku bude potřeba uhradit velkou pojistnou smlouvu, která zahrnuje pojištění nemovitého majetku a 
pojištění movitého majetku. Vzhledem k tomu, že v současné době není ještě tato pojistná smlouva 
podepsaná (počátek pojištění od 25.11.2020) a řeší se zvýšení pojistných částek,  je v návrhu 
rozpočtového opatření odhad, který nemusí být vyčerpán v plné výši.  
 
Financování se uskuteční se zvýšených příjmů z prodeje pozemku oproti schválenému rozpočtu. 
 
Návrh rozpočtového opatření č. 22: 
Příjmy: 
3639/3111      + 540.000,- Kč zvýšené příjmy oproti schválenému rozpočtu 
Výdaje: 
001/3412/5139     + 100.000,- Kč navýšení spotřeby materiálu v areálu SK 
001/3412/5171     + 100.000,- Kč navýšení na opravy v areálu SK 
6320/5163            + 340.000,- Kč navýšení pojištění majetku 
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Odůvodnění: 

Schválení podání žádosti o předmětnou dotaci je jedním z nezbytných podkladů pro 
podání vlastní žádosti o dotaci. Maximální výše dotace je  až  70 % uznatelných 
nákladů. 
 
Rada města na svém zasedání ze dne 26.10.2020, návrh č. 301 2020 přijala následující 
usnesení: 

1. souhlasí s podáním žádosti o dotaci na rekonstrukci místních komunikací 

v lokalitě pod zámkem - III.etapa z dotačního titulu Ministerstva pro místní 

rozvoj, z programu Podpora rozvoje regionů 2019+, podpora obcí s 3001 – 

10000 obyvateli 

2.doporučuje ZM Kosmonosy schválit podání žádosti na nejbližším zasedání 

zastupitelstva města. 

 

Návrh usnesení:  
 
Zastupitelstvo města Kosmonosy projednalo předloženou zprávu a souhlasí s návrhem řešení 
rady města Kosmonosy. 
 
Pro: 15/ PharmDr.Masarčík, Judr.Řípa, Mgr.Boubín, ing.Zedník, Bc.Křížková,Mudr.Čepelík, 
doc.Mudr Horák DrSc., Mudr.Stegerová ,ing.Blecha, Mgr.Petráš, Baboráková, Fišer, Vais, 
Macoun, Štěpánek/ 
Proti: 0 
Zdržel se:  0 
 
Návrh byl přijat. 
_____________________________________________________________________________ 
 
4) Záležitosti vzniklé po odeslání pozvánky -  žádné k doplnění nejsou. 
 
 
 
___________________________________________________________________________ 
 

5) Informace starosty : 
 

- p.starosta PharmDr.Masarčík informoval o termínu dalšího ZM města Kosmonosy a 
stanovil termín na 16/12/2020 od 18:00 hod. / místo konání bude upřesněno/ 

- informoval zastupitele o předání radaru pro město Kosmonosy od Nadačního fondu 
Škoda Auto v hodnotě 600.000,-czk 

- informoval o navýšení počtu pracovníků Městské policie na 6 /1 osoba je v dlouhodobé 
pracovní  neschopnosti/ 

 
 

 
_____________________________________________________________________________ 
 

6) Interpelace zastupitelů 
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____________________________________________________________________________ 
7) Diskuse: 
 
- p.Štěpánek vznesl dotaz ohledně komunikací v Horních Stakorech, spolupráce s VAK . 
p.Žitný/zástupce firmy VAK / byl na jednání rady města Kosmonosy dne 19/11/2020 a poskytl 
informace ohledně probíhajících a dalších  prací, vše bude v návaznosti také na schválení 
rozpočtu města Kosmonosy pro rok 2021 a na to mu odpověděl p.ing.Šimon ze správního 
odboru, který byl zastupitelstvu přítomen, jak výstavba a realizace pokračuje a technické 
informace k dokončení stavby v Horních Stakorech. 
 
- Rozběhla se diskuze ohledně stavu objektu v č.p.10 ul.Debřská -  je několik variant: prodej, 
rekonstrukce objektu, celkové zbourání. Současný stav vyžaduje zabezpečení,vršek objektu byl 
vystěhován a pro nájemníky bylo zařízeno náhradní bydlení. 
- Mudr.Stegerová vstupuje do diskuze , má zamítavý postoj k prodeji objektu, myslí si, že by se 
dal v budoucnu využít s větším potenciálem např. seniorské bydlení, do diskuze na toto téma 
vstupuje i doc.Mudr.Horák DrSc. a také nesouhlasí s prodejem objektu č.p.10, další postup 
bude řešit rada města Kosmonosy a následně rozhodovat zastupitelstvo města Kosmonosy. 
 

-  Mgr.Petráš má dotaz, zda se v příštím rozpočtu města Kosmonosy pro rok 2021 počítá 
s obdobnou částkou na dotace na sport, kulturu, muzejní spolek jako v roce předešlém 

      -       Judr.Řípa reaguje, že rozpočet na tyto aktivity bude přibližně stejný jako v roce 2020                  
             a bude projednáván v ZM v lednu 2021. 

- p.Švestková z osadní výboru Horní Stakory vstoupila do diskuze s příspěvkem ohledně 
pružnějšího toku informací /viz.zvukový záznam/ 

 
- p.ing.Blecha vstoupil do diskuze a chtěl by doložit podklady /příjmy-výdaje za leden až 

září 2020/ a požaduje podrobný rozpočet na ZM města Kosmonosy na prosincové 
zasedání zastupitelstva. 

- Reakcí na jeho dotaz je odpověď ing.Zedníka, který se k rozpočtu vyjádřil a zodpověděl 
dotaz p. ing.Blechy,doplnil ho p. doc.Mudr.Horák DrSc /viz.zvukový záznam/ 

- p.Baboráková vstoupila do diskuze a poděkovala radě města Kosmonosy za práci 
v roce 2020 a dodala, že v dnešní době covidové není nic jednoduché a že se těší na 
další spolupráci v roce 2021, který, jak doufá, bude již příznivějším rokem a všem 
popřála pevné zdraví.  

- Poté p.starosta PharmDr.Masarčík poděkoval všem zúčastněným a  uzavřel jednání 
zastupitelstva města Kosmonosy 
 

 
 
 
___________________________________________________________________________  
 
8) Závěr 

 
Starosta poděkoval přítomným a ukončil zasedání.  
 
___________________________________________________________________________ 
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Jednání ZM skončilo:   20:00 hodin 
 
Zapsala: Danuše Jeřábková 
 
Ověřovatelé: 
 
 
 ……………………………………………..    ……………………………………………. 
    PharmDr.Eduard Masarčík  Mgr.Petr Boubín 
         starosta            místostarosta 
 
 
 
     ……………………………………………..    …………………………………………….. 
      Bc. Jana Křížková Vladimír Fišer 
                         
 
 
 
V Kosmonosech dne 25.11.2020 


